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Výročná správa 
o činnosti Akademického senátu Fakulty elektrotechniky a informatiky 

Technickej univerzity v Košiciach 
za obdobie od 1.1.2024 do 31.12.2024 

 

 

Rok 2024 bol veľmi významným rokom v živote Akademickej obce Fakulty elektrotechniky 

a informatiky, senátu fakulty ako aj celej Technickej univerzity v Košiciach. V tomto roku bol úspešne 

dovŕšený proces akreditácie Technickej univerzity v Košiciach. Fakulta elektrotechniky a informatiky 

úspešne akreditovala všetky študijné programy v prvom, druhom aj treťom stupni štúdia. Akademický 

senát ďakuje za usilovnú prácu všetkým členom akademickej obce ako aj vedeniu fakulty, ktorí sa na 

tomto náročnom procese podieľali.  

Medzi ďalšie významné udalosti a okolnosti, ktoré ovplyvňovali v roku 2024 fungovanie fakulty, 

univerzity a celej spoločnosti je pokračujúci rast inflačných tlakov ako aj pokračujúca vojna na Ukrajine, 

ktorá sa prejavuje zvýšeným počtom študentov z Ukrajiny. To na jednej strane je pozitívum z hľadiska 

významu univerzity a fakulty a rastu záujmu o štúdium, ale na druhej strane vyžaduje vysoké nasadenie 

pedagógov, ktorí musia sa často zamerať nie iba na odborné stránky výučby, ale riešiť aj jazykové 

problémy a nedostatky ukrajinských študentov. Ďalšou významnou udalosťou bola aj úprava 

a zosúladenie štatútu FEI so štatútom Technickej univerzity a príslušnou legislatívou. 

Akademický senát Fakulty elektrotechniky a informatiky Technickej univerzity v Košiciach (ďalej 

AS FEI TUKE) ako jej samosprávny orgán v zmysle Zákona o vysokých školách, Štatútu technickej 

univerzity v Košiciach a Štatútu fakulty elektrotechniky a informatiky Technickej univerzity v Košiciach 

predkladá akademickej obci fakulty túto správu o svojej činnosti za obdobie roku 2024. Správa AS FEI 

TU v Košiciach vrátane správy Študentskej časti AS FEI po prerokovaní a schválení v AS FEI TU v 

Košiciach dňa 11.03.2025 bude predložená Akademickej obci FEI TU v Košiciach v elektronickej forme 

v archíve elektronických dokumentov FEI v adresári Akademický senát. 

AS FEI má 15 členov. Skladá sa zo zamestnaneckej časti a študentskej časti. Zamestnanecká časť 

má 9 členov. Študentská časť má 6 členov. Členov zamestnaneckej časti volia v priamych tajných 

voľbách členovia zamestnaneckej časti akademickej obce fakulty. Členov študentskej časti volia v 

tajných voľbách členovia študentskej časti akademickej obce fakulty. Členom zamestnaneckej časti 

môže byť len člen zamestnaneckej časti akademickej obce fakulty. Členom študentskej časti môže byť 

len člen študentskej časti akademickej obce. Funkčné obdobie AS FEI TUKE je 4 roky. V rámci 

študentskej časti dochádza, ale častejšie k výmene niektorých členov, ktorým končí štúdium na fakulte. 

Táto situácia nastala v roku 2024 v študentskej časti Akademického senátu FEI. 
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AS FEI TUKE pracoval v roku 2024 v zložení: 

Zamestnanecká časť 

prof. Ing. Ján Šaliga, PhD. KEMT predseda 

prof. Ing. Pavol Fedor, PhD. KEM podpredseda 

doc. Ing. Zsolt Čonka, PhD. KEE  

doc. Ing. Ján Molnár, PhD. KTPE  

doc. Ing. Marek Bundzel, PhD. KKUI  

RNDr. Juraj Valiska, PhD. KMTI  

prof. RNDr. Vladimír Lisý, DrSc. KF   

prof. Ing. Peter Drotár, PhD. KPI  

doc. Ing. Peter Lukács, PhD. KTE  

 

Študentská časť 

Ing. Lenka Bubeňková predsedníčka študentskej časti AS 

Bc. Michaela Vaľovská 

Bc. Ivo Bubeňko 

Bc. Marek Šoltés 

Tomáš Vida 

Bc. Dávid Potoma (do júna 2024) 

Gabriel Čardáš (od októbra 2024) 

V júni 2024 ukončil Bc. Dávid Potoma už ako Ing. Dávid Potoma štúdium na Fakulte. AS FEI TUKE 

gratuluje Ing. Dávidovi Potomovi k úspešnému ukončeniu štúdia, ďakuje za prácu v AS FEI TUKE a želá 

veľa úspechov do budúcnosti. V októbri 2024 prebehli voľby na uvoľnené miesto v študentskej časti 

AS. V týchto voľbách bol zvolený Gabriel Čardáš, ktorému týmto gratulujeme. 

 

AS FEI zasadal v roku 2024 prezenčnou formou 3 krát: 7.3., 4.6.a 7.11.. Okrem týchto zasadnutí 

sa uskutočnili 2 korešpondenčné hlasovania s termínmi 14.6.a 9.7. 2024. AS FEI prijal za sledované 

obdobie 13 uznesení. Okrem už vyššie uvedených volieb sa Akademický senát na svojich zasadnutiach 

zaoberal predovšetkým záležitosťami, ktoré vyplývajú zo štatútov Fakulty elektrotechniky 

a informatiky a Technickej univerzity v Košiciach a ďalších predpisov ako aj aktuálnymi otázkami 

vyplynuvšími z dianí na fakulte, univerzite a celej spoločnosti. Všetky materiály a uznesenia zo 

zasadnutí senátu sú umiestnené v archíve FEI TU a dostupné akademickej ako aj študentskej obci FEI 

TU. Z tohto dôvodu sú v ďalšom vymenované len najdôležitejšie aktivity, z ktorých boli prijaté 

uznesenia. 
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Na zasadnutí dňa 07. 03. 2024 AS FEI TUKE 

- schválil Správu o činnosti Akademického senátu FEI TU v Košiciach za rok 2023; 

- schválil Výročnú správu o činnosti FEI TU v Košiciach za rok 2023; 

- schválil Výročnú správu o hospodárení Fakulty elektrotechniky a informatiky TU v Košiciach za rok 

2023; 

- zobral na vedomie informáciu o návrhu odporúčaných študijných plánov pre študijné programy 

1., 2. a 3. stupňa štúdia na FEI TUKE pre akademický rok 2024/2025; 

- schválil návrh výberovej komisie na obsadzovanie pracovných miest vysokoškolských učiteľov na 

funkčných miestach odborný asistent, asistent, lektor a pracovných miest výskumných 

pracovníkov.  

Na zasadnutí dňa 04. 06. 2024 AS FEI TUKE 

- prerokoval návrh na rozdelenie dotácie Fakulty elektrotechniky a informatiky TU v Košiciach 

na rok 2024 a rozhodol, že hlasovanie o návrhu na rozdelenie dotácie bude realizované 

korešpondenčnou formou po schválení rozpočtu TUKE Správnou radou TUKE. 

V korešpondenčnom hlasovaní 14.06.2024 AS FEI TUKE 

- schválil za člena Disciplinárnej komisie FEI TU v Košiciach na funkčné obdobie od 14.06.2024 

do 16.12.2026 Bc. Chrisa Uličného. 

V korešpondenčnom hlasovaní 09.07.2024 AS FEI TUKE 

- schválil návrh na rozdelenie dotácie Fakulty elektrotechniky a informatiky TU v Košiciach na 

rok 2024. 

Na zasadnutí dňa 07. 11. 2024, AS FEI TUKE 

- prerokoval a schválil návrh dekana na Dodatok č. 2 k Štatútu Fakulty elektrotechniky 

a informatiky TUKE a navrhované nové úplné znenie Štatútu FEI TUKE v zmysle zmien prijatých 

Dodatkom č. 2; 

- schválil návrh dekana na odvolanie prof. Ing. Pavla Špánika, PhD. - bývalého dekana Fakulty 

elektrotechniky a informačných technológií, Žilinská univerzita v Žiline, z pozície člena 

Vedeckej rady FEI TUKE; 

- schválil návrh dekana na vymenovanie prof. Ing. Michala Frivaldského, PhD., aktuálneho 

dekana Fakulty elektrotechniky a informačných technológií,  Žilinská univerzita v Žiline, za 

člena Vedeckej rady FEI TUKE na obdobie od 07.11.2024 do 31.03.2027; 

- podmienky prijatia na štúdium v prvom, druhom a treťom stupni na Fakulte elektrotechniky a 

informatiky TU v Košiciach v akademickom roku 2025/2026; 
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- zobral na vedomie informáciu o výsledku doplňujúcich volieb pre volebný obvod č. 10 – 

študentská časť, ktoré sa konali dňa 15.10.2024. 

Okrem riadnych zasadnutí AS FEI TUKE sa členovia senátu zúčastňovali prevažnej väčšiny Kolégií 

dekana. V rámci spoločných zasadnutí Kolégia dekana FEI TU a AS FEI TUKE mali senátori možnosť 

priamo oboznámiť sa, diskutovať, pripomienkovať a ovplyvňovať návrhy opatrení navrhovaných 

vedením fakulty ako aj oboznamovať sa s rozhodnutiami a opatreniami vedenia Technickej univerzity 

v Košiciach. Opatrenia sa týkali najmä organizácie vzdelávacieho procesu za podmienok určených 

epidemiologickými nariadeniami vlády Slovenskej republiky. Významným bodom týchto rokovaní bola 

aj novela zákona o vysokých školách. Zápisy z týchto spoločných zasadnutí sú v archíve FEI TU dostupné 

akademickej obci ako aj študentom FEI. 

Akademický senát mal zastúpenie aj v komisiách a orgánoch fakulty a univerzity, zmyslom 

ktorého je okrem iného aj posilnenie vplyvu akademickej obce na rozhodovacie procesy na úrovni 

fakulty a univerzity. V priebehu roku 2023 boli týmto poverení členovia AS FEI TUKE: 

Zástupca AS FEI TUKE vo Vedeckej rade FEI TU: 

prof. Ing. Ján Šaliga, PhD. 

K zasadnutiam Vedeckej rady bola pravidelne pozývaná aj predsedníčka študentskej časti AS FEI TUKE 

Ing. Lenka Bubeňková. 

Zástupca AS FEI TUKE v RVŠ SR: 

prof. Ing. Pavol Fedor, PhD. 

 

Zástupcovia AS FEI TUKE v Disciplinárnej komisii FEI TU od 17.12.2022 

Ing. Lenka Bubeňková – členka 

Marek Šoltés – člen 

Ing. Dávid Potoma – člen do 13.6.2024 

Bc. Chris Uličný – člen od 14.6.2024 

Na každom zasadnutí Akademického senátu boli poskytnuté informácie z rokovaní iných orgánov 

fakulty, ktoré poskytli hlavne dekan fakulty prof. Ing. Liberios Vokorokos, PhD., ako aj prodekani fakulty 

a predseda AS FEI TUKE prof. Ing. Ján Šaliga, PhD.. Pravidelne boli tiež podávané informácie zo 

zasadnutí AS TUKE, ktoré, okrem prof. Ing. Jána Šaligu, PhD. predsedu AS FEI TUKE a člena AS TUKE a 

prof. Ing. Romana Cimbalu, PhD., predsedu AS TUKE, komunikoval aj člen AS TUKE za študentskú časť 

akademickej obce Ing. Lenka Bubeňková - člen AS TUKE. V roku 2024 sa uskutočnili aj zasadnutia Rady 

vysokých škôl Slovenskej republiky, na ktorých fakultu zastupoval prof. Ing. Pavol Fedor, PhD.. 
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Okrem pravidelných bodov programu zasadaní AS FEI TUKEboli predmetom rokovania aj 

interpelácie členov AS FEI TUKEadresované dekanovi a prodekanom fakulty - vedeniu fakulty, ktoré sa 

pravidelne zúčastňovalo na zasadnutiach AS FEI TUKE. AS FEI TUKE kladne hodnotí spoluprácu 

s vedením fakulty, oceňuje prácu dekana a prodekanov a výsledky, ktoré FEI dosiahla vo vedecko 

výskumnej činnosti, ale tiež v oblasti propagácie týchto výsledkov a ich dopade na zvyšovanie 

atraktívnosti štúdia na našej fakulte. Kladne hodnotí aj nárast počtu nových prihlášok na štúdium na 

fakulte, čo by okrem iného mohlo viesť aj k zvýšeniu kvality štúdia a absolventov 

 

Správa o činnosti Študentskej časti Akademického senátu 
Fakulty elektrotechniky a informatiky TUKE 

 

Študentská časť Akademického senátu (ŠČ AS FEI) je najvyšším študentským orgánom na Fakulte 

elektrotechniky a informatiky TUKE. Jej hlavnou úlohou sú študijné záležitosti, avšak zároveň riadi a 

koordinuje všetku činnosť študentov na FEI TUKE, a to nielen počas štúdia, ale aj vo voľnočasových 

aktivitách. Prioritou ŠČ AS FEI je získavať názory študentov na problémy, ktoré ich priamo ovplyvňujú, 

a následne na tieto podnety primerane reagovať prostredníctvom ankiet a diskusií priamo na fakulte 

alebo v priestoroch internátov. 

ŠČ AS FEI sa v roku 2024 aktívne zúčastňovala zasadnutí Akademického senátu FEI TUKE, kde 

prijímala stanoviská k návrhom a uzneseniam. Študenti majú v senáte zastúpenie presahujúce jednu 

tretinu, čo im zaručuje právo veta – najvyšší prejav demokracie zo strany vedenia fakulty. 

V roku 2024, na základe skončenia štúdia člena ŠČ AS FEI Ing.Dávida Potomu, prebehli doplňujúce 

voľby. V nich bol do senátu zvolený nový člen, študent Gabriel Čardáš, ktorý prevzal jeho mandát a 

aktívne sa zapojil do činnosti senátu. 

ŠČ AS FEI mala aj v roku 2024 svojich zástupcov v Študentskej rade (ŠR) v ŠD Jedlíkova 9, ktorí sa 

podieľali na organizácii tradičných študentských aktivít, ako napríklad Študentská kvapka krvi, jarné 

upratovanie v okolí internátu Jedlíkova 9 a ďalšie podujatia. 

Zástupkyňa ŠČ AS FEI, Ing. Lenka Bubeňková, zastupovala študentov v Akademickom senáte 

TUKE, kde mala možnosť vyjadrovať stanoviská k otázkam, ktoré sa týkajú všetkých študentov 

univerzity. 

Na národnej úrovni ŠČ AS FEI prostredníctvom svojich zástupcov v Študentskej rade vysokých 

škôl (ŠRVŠ) prezentovala názory a záujmy študentov z celej Slovenskej republiky, čím sa zapojila do 

riešenia celoslovenských problémov v oblasti vysokého školstva. 
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ŠČ AS FEI vyslovuje poďakovanie vedeniu FEI TUKE pod vedením pána dekana prof. Ing. Liberiosa 

Vokorokosa, PhD., za podporu pri riešení náročných úloh spojených s fungovaním vzdelávacieho 

procesu. 

V roku 2025 plánuje ŠČ AS FEI nadviazať na úspešnú spoluprácu s pedagogickou časťou senátu a 

vedením fakulty. Zároveň si váži dôveru, ktorú vedenie fakulty prejavilo, a bude sa snažiť pokračovať v 

práci s maximálnou zodpovednosťou a snahou zlepšovať vzťahy medzi študentmi FEI a vedením FEI 

TUKE. 

Záver 

AS FEI TUKE kladne hodnotí rozhodnutia dekana a vedenia FEI TU v Košiciach a implementáciu 

nariadení rektora TU v Košiciach, ktoré boli vykonané s cieľom zabezpečiť čo možno najkvalitnejšiu 

výučbu na fakulte. Pozitívne hodnotí koncepčnú prípravu fakulty pre nový systém akreditácií. AS FEI 

TUKE ďakuje vedeniu fakulty na čele s pánom dekanom, prof. Ing. Liberiosom Vokorokosom, PhD., za 

možnosť zúčastniť sa kolégií dekana FEI v roku 2024, čo umožnilo členom AS FEI TU aktívne sa podieľať 

na príprave viacerých významných rozhodnutí vedenia fakulty ako aj prenášať informácie z vedenia do 

akademickej obce fakulty, akceptovanie pripomienok a námetov zo strany senátu, dobrú spoluprácu a 

za partnerský a kolegiálny prístup pri vzájomných rokovaniach v roku 2024. 

AS FEI TUKE si váži a kladne hodnotí aj prácu nepedagogických pracovníkov všetkých oddelení 

Dekanátu FEI, ktorý významne prispieva k bezproblémovému chodu fakulty pri zabezpečovaní výučby 

a k administratívnemu zabezpečovaniu jednotlivých činností fakulty pri plnení hospodárskych a 

správnych úloh a chce im za to vysloviť svoje veľké poďakovanie. Zvlášť chceme poďakovať Mgr. Márii 

Pačilovej za precízne pripravené ekonomické podklady pre jednanie senátu ako aj spoluprácu pri 

príprave interných dokumentov FEI TUKE  a Ing. Kataríne Tomkovej za pomoc pri príprave a realizácii 

dokumentácie súvisiacej s činnosťou AS FEI TU v Košiciach ako aj pri príprave interných dokumentov 

FEI TUKE. 

V mene celého AS FEI ďakujeme členom akademickej obce FEI TU za podporu a prejavovanú 

dôveru. 

 

V Košiciach dňa 06.03.2025 

 

 

 

 Ing. Lenka Bubeňková prof. Ing. Ján Šaliga, PhD. 
 predseda ŠČ AS FEI TU v Košiciach predseda AS FEI TU v Košiciach 


